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You don't need programming experience to add interactive and visual effects to your
web pages with JavaScript. This Missing Manual shows you how the jQuery library
makes JavaScript programming fun, easy, and accessible to web designers at every

http://www.allinfo.top/jjdd


level of experience. You'll quickly learn how to use jQuery to help your site run
smoothly and look great across multiple web browsers. jQuery is the most popular
JavaScript library, used on more than 30% of existing websites -- a strong testament to
both its power and ease of use. In this entertaining, jargon-free book, bestselling
author David McFarland teaches you how to create dynamic web pages without typing
a lot of code. Why wait? Order a copy of JavaScript and jQuery: The Missing Manual
today. * Use jQuery to simplify complex JavaScript tasks * Get extensive tutorials for
various JavaScript techniques * Learn jQuery from the author of popular Missing
Manuals on Dreamweaver and CSS * Take your web development skills to the next
level with little or no programming experience
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评论

傻瓜教学，上手很快。

-----------------------------
作者的语气时常像是讲给从没有写过程序的初中生的

-----------------------------
对有编程基础的人略显啰嗦了点。但是相比其他1000多页JS大部头来说，入门很不错
。。。。不想深入研究的话，够用了。

-----------------------------
作为入门书籍，写的非常不错。不过讲得不够深入。

-----------------------------
绝对适合零基础入门，讲解得非常好。但是稍有基础的人就会嫌过于基础

-----------------------------
拖到现在才读完 要快把笔记做好

-----------------------------
comprehensive, but you need more than this

-----------------------------
入门级的书，写的挺清楚。可惜市图只让我看 21 天

-----------------------------
有一部分能让我感兴趣，写的不错

-----------------------------
【书.2018-04】好酷的一个系列，感觉入门上道就看它了。



-----------------------------
Pragmatic

-----------------------------
例子很好， 学起来很快

-----------------------------
5天的时间快速读完，基本入门够用，就是太面向初学者了写得有点啰嗦……

-----------------------------
适合没有基础的新手，一步一步手把手教学。但对于有基础者来说过于简单，拿来当做
基础复习手册吧。

-----------------------------
入门基础书

-----------------------------
花了约5周时间，粗略了看完了这本jquery入门书，里面内容很详实靠谱，文字都简单
易懂，例子也很好，学起来带劲。靠它已经能完成对hongdou里js的使用，js的功力也
小有进步，虽然还是那么烂。主要还是在Ajax方面有所收获。

-----------------------------
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书评

入门还是挺好的，里面作者几乎是手把手教了，当然只适合零基础入门，因为javascrip
t的知识太基础了。另外，翻译的水品真的不是很高啊，这书我看的不是很仔细，但是
有的地方还是发现了语句不通顺啊，好多地方都这样啊。看在翻译的份上少给一星  
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